
Jaarvergadering

                          Zaterdag 7 december heeft onze karate-
                          school de jaarlijkse jaarvergadering met 
                          het kader gehad.
                          Waarin we het afgelopen jaar hebben 
besproken en de aankomende evenementen. Van 
terugblikken van de wedstrijden, het 40+ weekend en het 
succes van de loten verkoop, de zelfverdedigingscursus. 
Maar ook de groei in de school en waar er extra aandacht
kan worden besteed, om leden te werven maar ook van 
de kwaliteit van de lessen.

Jarenlange trainingen en inzet, bij jeugdkarate of
senioren trainingen was hij er klaar voor. Iemand met een
Kyokushin hart op de juiste plaats. Toen gooide de
gezondheid, de toekomstplannen een halt toe.
Wegens het niet voldoen aan de exameneisen, kon het 
bestuur niet instemmen, met de aangevraagde promotie
voor Sho Dan door onze Shihan voor Noël. 
Toch heeft de Shihan besloten dat Noël vanaf heden 
1e Kyu is.
Gefeliciteerd ook namens het kader die
unaniem dezelfde mening deelde
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